
Van: Hans Tabak 
Aan: Bestuur (Oldebroek) <Bestuur@oldebroek.nl>
Onderwerp: Vraag CVO over verkoop in Doornspijk door provincie - initiatief De 4 Merken
Datum: vrijdag 10 maart 2023 12:34:00
College,

De fractie van CVO heeft het volgende verzoek om inlichtingen (met een afdoeningstermijn van 2 
weken):

M.b.t. natuurcompensatie in Oldebroek voor project Harderwijk
Naar aanleiding van een artikel in de Harderwijker Courant van 6 maart 2023 hebben wij vernomen 
dat uitbreiding van Hotel van der Valk Harderwijk gepaard gaat met natuurcompensatie in Oldebroek.
Gaat het hier om het 'principeverzoek voor omzetten bestemming ten behoeve van 
natuurcompensatie aan de Bovenheigraaf in Oldebroek', besluitenlijst B&W 24-01-23? Dit omdat hier 
gen adres of iets dergelijks bij vermeld was.
Wat moeten wij ons bij deze compensatie voorstellen?
Betreft het gecompenseerde nu weiland en hoeveel hectare betreft het hier?
Heeft dit met stikstofuitstoot of Natura 2000 van doen? 
Kunnen we dergelijke constructies in de toekomst meer verwachten? 

Met vriendelijke groet,

Hans Tabak 
Griffier


